
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 10. september 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1387 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.   

 

Spørgsmål nr. 1387:  

”Vil ministeren opgøre udviklingen i antallet af sygehuse med akutmodtagelser 

mellem 2011 og 2015?” 

 

Svar: 

Der henvises til besvarelsen af spørgsmål 1181.  
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